

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

金獎 Gold Award

學校 (小學)
Schools (Primary)



齋色園主辦可銘學校

Ho Ming Primary School (Sponsored by Sik Sik Yuen)

齋色園主辦可銘學校致力聯同各持份者合力推動環保教育，善用校園環境及社區資源推行多元化的環保課程和活動，持續優化環保設施，積極教導及鼓勵學生實踐綠色生活，並把環保訊息推廣至社區。

Ho Ming Primary School (Sponsored by Sik Sik Yuen) is committed to joining hands with its stakeholders in promoting environmental education. The school makes the best use of its campus environment and community resources to roll out diversified environmental courses and activities, upgrade environmental facilities continuously, proactively educates and encourages students to practise green living style and spreads green messages to the community.



任命學生為「課室環保小先鋒」，監察課室內燈光、電風扇及冷氣機的使用情況，以及表揚於節能方面有傑出表現的班別，藉此鼓勵學生養成良好的節能習慣。
Appointing students as "Classroom Energy Conservation Ambassador" to monitor the use of lighting, electric fans and air-conditioners in classrooms and recognising classes with outstanding performance in energy conservation to encourage students to develop good energy-saving habits.



透過「有衣食學生」教育運動，為不同年級的學生提供不同膳食份量選擇，並鼓勵膳食供應商向食物銀行捐贈未食用的飯餐，積極減少廚餘。

Actively reducing food waste through organising the "Zero Food Waste at Campus" education programme, offering different meal size options to students of different grades and encouraging the catering supplier to donate unconsumed meals to food bank.



與齋色園主辦可道中學合作，為小學四、五年級學生舉辦保護水資源課程，讓學生透過課程、研討會和室外水質測試活動，了解生態系統和水污染問題。
Collaborating with Ho Dao College (Sponsored by Sik Sik Yuen) to organise a water conservation course for Primary 4 and 5 students in which students learnt about ecosystem and issues of water pollution through lessons, workshop and outdoor water quality testing activities.